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МИХАЭЛА МИЛКО 

 

Под руководством Михаэлы Милко была организована и проведена работа по укладке мин 

вместе с её товарищем, красноармейцем Сметом, 10 июля 1943 года. Благодаря их 

координированной работе, было быстро, точно и эффективно уложено множество мин. 

Она, также, наставляла своих коллег-инженеров в процедурах укладки мин. 

 

Красноармейцы Милко и Смет стали жизненно важной составляющей в обороне Обояна. 

Без их профессионализма и отваги, войска Германии не были бы остановлены.  

 

Их действия в целом, показали, что даже в труднейших условиях, красноармейцы, 

приверженные своему долгу и своей Родине, могут противостоять вражеским силам и дать 

отпор любому нападению. Михаэла Милко и её товарищ Смет стали примером для всех 

советских инженеров и бойцов. 

 

 

 

 

 

Командир батальона 

Майор Михаил Зотак 
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MICHEALA MILKO 

 

Under the leadership of Micheala Milko, mine-laying efforts were organized and carried out 

together with her comrade, Red Army soldier Smet, on July 10, 1943. Thanks to their 

coordinated work, a multitude of mines were laid quickly, accurately, and efficiently. She also 

guided her fellow engineers in mine-laying procedures. 

 

Red Army soldiers Milko and Smet became a vital component in the defense of Oboyan. Without 

their professionalism and bravery, the German forces would not have been held back. 

 

Their actions overall showed that even under the most difficult conditions, Red Army soldiers 

committed to their duty and homeland can withstand enemy forces and repel any attack. 

Micheala Milko and her comrade Smet became examples for all Soviet engineers and fighters. 

 

 

 

 

 

Battalion Commander 

Major Mikhail Zotak 


